



海軍大氣海洋局航船布告

中華民國 106 年 11 月 13 日

93 (暫) 蘇澳港碎波堤燈杆暫停發光

依據 交通部航港局航安組 106 年 11 月 9 日第 L10611004 號航船布告。
說明 1. 據報蘇澳港碎波堤燈杆已暫停發光，現正維修中，修復後即照常發光，屆時不另公告，航行船隻，請多加注意。
2. 欲知修復進度，請逕洽交通部航港局航安組(電話：886-2-89786805)。
位置 北緯 24°35'49.3"，東經 121°52'05.0"。(WGS84)
海圖 0351A - 04515 - 04516 - 0350
刊物 燈表 101 年第十版(刊物第五種) 42160

海軍大氣海洋局局長
海軍上校 崔怡楓

NOTICE to MARINERS

Published by Naval Meteorological & Oceanographic Office, R.O.C.

November 13, 2017

93 (T) Suao Wave Breaker Beacon Temporarily Stop Functioning

Source Maritime Safety Division of the Maritime and Port Bureau, MOTC, notice to mariners No. L10611004 dated November 9, 2017.
Details 1. Suao wave breaker beacon is reported stopped functioning and repairing work is in progress. It will be resumed without further notice. Mariners should navigate with caution in this area.
2. Contact to the Maritime Safety Division (Tel:886-2-89786805) for the latest information.
Position 24°35'49.3"N., 121°52'05.0"E. (WGS84)
Chart affected 0351A - 04515 - 04516 - 0350
Publication affected Pub. No.5 List of Lights (Edition 10, 2012), beacon No. 42160

CAPT. I-Fong Tsui
Commanding Officer, NMOO